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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 2.9.2019                                               č. 6/2019 

 

Miesto rokovania: MsÚ Stará Ľubovňa, malá zasadačka 

 

Prítomní:  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, Roman Šipoš, PaedDr. Štefan Joštiak 

Neprítomní:   

Pavel Jeleň, PaedDr. František Solár, JUDr. Rastislav Stašák 

 

Prizvaní:   

- 

 

Prílohy: 

Návrh na vytvorenie fondu pre reprezentáciu SR 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Informácia o návrhu na vytvorenie fondu pre reprezentáciu mesta. 

3. Hodnotenie Behu za zdravé mesto 2019. 

4. Posúdenie a zapracovanie objektívnych pripomienok do rozpracovaných kritérií. 

5. Rôzne. 

6. Záver. 

 

K bodu č. 1 

Predseda komisie športu a mládeže  Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 6. 

rokovanie komisie  športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia) a privítal 

všetkých prítomných.  

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania.  

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, Roman Šipoš, PaedDr. Štefan Joštiak 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 15: 

 

Komisia   s c h v á l i l a   program 6. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 
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K bodu č. 2 

Komisia  prerokovala predložený návrh Športového klubu mesta  Stará Ľubovňa na 

vytvorenie fondu pre reprezentáciu SR.  

 

V diskusii vystúpili: 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, Roman Šipoš, PaedDr. Štefan Joštiak 

MUDr. Karaš  

- vyčleniť zvlásť finančné prostriedky z rozpočtu mesta, ktoré budú  určené na tento účel 

 

Roman Šipoš 

- v rámci pripravovaných kritérií nie je zakomponované odmeňovanie reprezentácie 

 

Mgr. Patrik Boďo  

- súhlasné stanovisko s vyjadrením MUDr. Karaša a p. Šipoša 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, Roman Šipoš, PaedDr. Štefan Joštiak 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 16: 

 

Komisia   

 

A) B e r i e   n a   v e d o m i e    predložený   návrh Športového klubu mesta Stará Ľubovňa 

na vytvorenie fondu pre reprezentáciu SR. 

 

B) N e o d p o r ú č a   vytvorenie rezervy na fond pre reprezentáciu SR v rozpočte 

vyhradenom na dotácie pre športové kluby  pôsobiace na území mesta Stará Ľubovňa 

z dôvodu, že v uvedenom rozpočte nie sú vyčlenené finančné prostriedky na uvedený 

účel.    

 

C) N a v r h u j e    Mestu Stará Ľubovňa zvážiť zriadenie fondu pre reprezentáciu SR. 

 

 K bodu č. 3 

        PaedDr. Štefan Joštiak informoval prítomných o priebehu  podujatia Beh za zdravé mesto 

2019: 

- účasť vyššia ako v roku 2018, 

- na základe pripomienok účastníkov bude potrebné prehodnotiť štart najmenších 

účastníkov (urobiť viac vekových kategórii), 

- požiadavka na zmenu termínu (v školskom roku), 

- spokojnosť so spoluprácou s ostatnými zložkami, ktoré sa spolupodieľali na organizácii 

podujatia,        

- nedostatok - zlyhali rozhodcovia, v budúcnosti použiť elektročasomieru  s čípmi. 
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V diskusii vystúpili: 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, Roman Šipoš, PaedDr. Štefan Joštiak 

Rastislav Repka 

- slabšia propagácia podujatia,  

- v budúcnosti uvažovať o zmene trasy, 

- navrhuje, aby podujatie moderoval 1 komentátor, 

- navrhuje, aby sa športová komisia aktívne zapojila do prípravy podujatia. 

 

MUDr. Karaš 

- zvážiť možnosť hromadnej prihlášky na podujatie 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, Roman Šipoš, PaedDr. Štefan Joštiak 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 17: 

 

Komisia  b e r i e   n a   v e d o m i e    informáciu o priebehu  podujatia Beh za zdravé mesto 

2019.       

 

K bodu č. 4 

Športová komisia prerokovala   pripomienky jednotlivých klubov ku Dotačným  kritéria 

športových klubov k žiadostiam o poskytnutie dotácie.  

 

V diskusii vystúpili: 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, Roman Šipoš, PaedDr. Štefan Joštiak 

Rastislav Repka 

- lehotu doloženia  „potvrdenie o  daných skutočnostiach“ do 2 pracovných dní  zmeniť 

na viac dní (napr. 10), 

- rozdeľovanie dotácií na kolektívne športy a individuálne športy v pomere 65:35 -  

potreba vysvetlenia pomeru rozdelenia dotácií, 

 

Roman Šipoš 

- čestné prehlásenie nahrádza náležitostí potrebné k dokladaniu žiadosti, 

 

* odišiel PaedDr. Štefan Joštiak 

Rastislav Repka 

- navrhuje predsedovi komisie prejednať s oddelením vnútornej správy a služieb 

obyvateľstvu pri MsÚ možnosť predkladania čestného prehlásenia k žiadostiam 

o poskytnutie dotácií  resp. možnosť zmeny VZN  č. 44, čl. 3, bod 8 (náležitosti potrebné 

k predkladaniu žiadosti o poskytnutie dotácie), 
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Roman Šipoš  

- navrhuje vypracovať dotazník ku dotačným  kritériám, ktorý bude slúžiť na vytvorenie  

„modelovej situácie“ na prideľovanie dotácii. Dotazník zaslať jednotlivým klubom,  

 

Pripomienky klubov k : 

- etapám schvaľovania žiadosti  - vyjadrenie prítomných členov: ponechať bez zmeny, 

- spolufinancovaniu -  vyjadrenie prítomných členov: ponechať bez zmeny, 

- úspechom - vyjadrenie prítomných členov: ponechať bez zmeny, 

- vekovým kategóriám družstiev - U9, U10... zmeniť na roky -   vyjadrenie prítomných 

členov: ponechať bez zmeny. 

 

V závere bodu 5 komisia  skonštatovala, že pripomienkami ku kritériám sa bude 

zaoberať na ďalšom zasadnutí športovej komisie dňa 16.9.2019 o 16,00 h v malej zasadačke 

MsÚ za účasti ostatných členov komisie. 

K bodu 6 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval predseda komisie Mgr. 

Patrik Boďo.     

 

Stará Ľubovňa 2.9.2019                  

 

 

 

                                                                   Mgr. Patrik Boďo v. r. 

                 predseda komisie 

 

 

 

Z a p í s a l a : Mgr. Anna Lukáčová 
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MESTO  STARÁ ĽUBOVŇA 

 

U z n e s e n i a   č. 15-17 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 2.9.2019                                               č. 6/2019 

 

 

 

Uznesenie č. 15: 

Komisia  

s c h v á l i l a   program 6. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 16: 

 

Komisia   

 

A) B e r i e   n a   v e d o m i e    predložený   návrh Športového klubu mesta Stará Ľubovňa 

na vytvorenie fondu pre reprezentáciu SR. 

 

B) N e o d p o r ú č a   vytvorenie rezervy na fond pre reprezentáciu SR v rozpočte 

vyhradenom na dotácie pre športové kluby  pôsobiace na území mesta Stará Ľubovňa 

z dôvodu, že v uvedenom rozpočte nie sú vyčlenené finančné prostriedky na uvedený 

účel.    

 

C) N a v r h u j e    Mestu Stará Ľubovňa zvážiť zriadenie fondu pre reprezentáciu SR. 

 

Uznesenie č. 17: 

Komisia  

b e r i e   n a   v e d o m i e    informáciu o priebehu  podujatia Beh za zdravé mesto 

2019.       

 

 

 

 

    Mgr. Patrik Boďo v. r. 

        predseda komisie 

 

Stará Ľubovňa 2.9.2019 

Zapísala: Mgr. Anna Lukáčová 


